

NEW
NOUVEAU

*Knives and accessories sold separately

* Couteaux et accessoires vendus séparément



Specifications | Spécifications

Interior dimensions | Dimensions intérieures
L13.8" x W9.3" x H6.2"
L351mm x W236mm x H157mm

Exterior dimensions | Dimensions extérieures
L15.4" x W12.1" x H6.8"
L391mm x W307mm x H173mm

Weight (empty) | Poids (vide)
4.85 lbs | 2.2 kg

Available Colors | Couleurs disponibles



Designed to hold 40 single-blade folding knives, the NANUK 915 40-Knife Case is indestructible and built to protect and secure your collection. The protective high quality Cross Linked Polyethylene (XLPE) foam interior is pre-cut to hold up to 40 knives as long as 5 3/8" (closed) and 1 3/4" wide, including pocket clip. Keep your knives dust-free, dry and out of harm's way with the compact NANUK 915. The superior design makes it the perfect case for knife organization, protection and transport. Like all NANUK cases, the 915 is waterproof IP-67 rated, built with our MIL-Spec indestructible NK-7 Resin, and equipped with our PowerClaw superior latching system. Our lifetime warranty will make sure it protects your knives like no other compact case can. The NANUK 915 40-Knife Case has two reinforced metal eyelets that accommodate TSA-accepted case locks for additional security.

Conçue pour contenir 40 couteaux pliants à une lame, la mallette NANUK 915 40-couteaux est indestructible, en plus de protéger et sécuriser votre collection. L'intérieur en mousse haute qualité XLPE est prédécoupé pour contenir jusqu'à 40 couteaux aussi longs que 5 3/8" (fermé) et d'une largeur maximale de 1 3/4", y compris l'agrafe de poche. Gardez vos couteaux à l'abri de la poussière, au sec et hors de danger avec la NANUK 915. Le profil mince en fait la mallette parfaite pour l'organisation, la protection et le transport des couteaux. Comme toutes les mallettes NANUK, la 915 est étanche IP-67, construite avec notre résine indestructible NK-7 MIL-Spec et équipée de notre système de verrouillage supérieur PowerClaw. Notre garantie à vie assurera la protection vos couteaux comme aucune autre mallette compacte ne le peut. La mallette NANUK 915 40-couteaux possède deux œillets métalliques renforcés qui accueillent les verrous de mallette acceptés par la TSA pour plus de sécurité.

The NANUK™ Advantage | L'avantage NANUK™



POWERCLAW
Superior Latching System
Système de verrouillage



WATERPROOF
IP67 Rated
Imperméable classé IP 67



INDESTRUCTIBLE
NK-7 Resin
Résine NK-7 indestructible et légère



CERTIFICATIONS
Laboratory Tested
Testé en laboratoire



LIFETIME
Warranty
Garantie à vie



Foam Features | Caractéristiques de la mousse

Max Knife Length (standing up)
Longueur maximale du couteau (debout)

1 5" 3/8
137mm

Compatible avec | Compatible avec

- Spyderco
- Kershaw
- Benchmade
- Victorinox Swiss Army
- Cold Steel
- Zero Tolerance
- CRKT
- Buck
- Gerber
- SOG
- and many other knife brands.

UPC Code Code UPC	Item Number No. item	Description Description
666365035080	915-FOAM_40KNIVES	Customized foam insert (915) for 40 Knives
666365035479	915-40KNI1	Nanuk Case w/foam insert for 40 Knives - Black
666365035486	915-40KNI3	Nanuk Case w/foam insert for 40 Knives - Orange
666365035493	915-40KNI4	Nanuk Case w/foam insert for 40 Knives - Yellow
666365035509	915-40KNI5	Nanuk Case w/foam insert for 40 Knives - Silver
666365035516	915-40KNI6	Nanuk Case w/foam insert for 40 Knives - Olive
666365035523	915-40KNI7	Nanuk Case w/foam insert for 40 Knives - Graphite
666365035530	915-40KNI8	Nanuk Case w/foam insert for 40 Knives - Blue
666365035547	915-40KNI9	Nanuk Case w/foam insert for 40 Knives - Red